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П Р О Т О К О Л   № 5 
 

ЗАСІДАННЯ ВИКОНАВЧОГО КОМІТЕТУ 

СЛОБОЖАНСЬКОЇ СЕЛИЩНОЇ РАДИ 

        

 

 

                                                                        

                                                                                                14 травня 2025 року 

                                                                                                                 

 

 

 

 

 

 

                                   

 

Засідання розпочалося о 13.00  

Засідання закінчилося о  14.30 
       

 

 

                                                               
     

 



Присутні на засіданні:     

                                                                                                                                                                     
Людмила ЛАГОДА   - секретар селищної ради (виконкому); 

 

Ігор ШАПОВАЛОВ  - перший заступник селищного голови; 

 

Світлана ВУСИК   - заступник селищного голови з питань діяльності 

виконавчих органів селищної ради; 

Олена ВЕРГЕЙЧИК  

 

 - заступник селищного голови з питань діяльності 

виконавчих органів селищної ради; 

Сергій БОРИСОВ  - заступник селищного голови з питань діяльності 

виконавчих органів селищної ради; 

Ірина ШЕРСТЮК 

 

- начальник юридичного відділу; 

Микола ШЕРЕМЕТ  - начальник гуманітарного відділу Слобожанської 

селищної ради; 

Наталія ПЛЮЩІЙ   - начальник відділу з питань будівництва, 

містобудування, архітектури та містобудівного 

кадастру Слобожанської селищної ради; 

Іван БРОВКО  - голова ФГ «Обрій»; 

 

Володимир КОНОНОВ  

 

- генеральний директор ПрАТ АВП «Содружество»; 

Вадим ШИПУНОВ  

 

- засновник ТОВ «НВК» БІО – Енерджі»; 

 

 

Відсутні на засіданні: 
  

Сергій МІРОШНИКОВ  - начальник відділу Державного архітектурно-

будівельного контролю виконавчого комітету 

Слобожанської селищної ради; 

Руслана ВОЛОВИЧ  

 

- начальник відділу охорони здоров’я виконавчого 

комітету Слобожанської селищної ради; 

  

 

Запрошені на засідання:                                                                                         

 

Начальники відділів 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Головувала: Людмила ЛАГОДА – секретар селищної ради (виконкому) 

 



ПОРЯДОК ДЕННИЙ: 

1. Про погодження звіту про виконання бюджету Слобожанської селищної територіальної 

громади за І квартал 2025 року. 

2. Про затвердження Плану заходів складання прогнозу бюджету Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2026-2028 роки.  

3. Про затвердження Порядку надання субвенцій з місцевого бюджету на фінансове 

забезпечення будівництва, реконструкції, ремонту і утримання доріг загального 

користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у населених пунктах. 

Доповідач: начальник фінансового відділу – Марія Демченко 

4. Про затвердження переліку та видів громадських робіт на території Слобожанської 

селищної територіальної громади у новій редакції. 

Доповідач: начальник відділу з питань житлово-

комунального господарства, благоустрою, розвитку 

інфраструктури та транспорту – Вікторія Крючкова 

5. Про взяття на квартирний облік. 

6. Про внесення змін до особової справи квартирного обліку. 

7. Про видачу ордеру на службове житло. 

Доповідач: начальник відділу комунальної власності та 

приватизації – Алла Барська   

8. Про затвердження Схеми червоних ліній по вулиці Слобожанській від проспекту 

Слобожанський до провулку без назви у селищі Слобожанське Дніпровського району 

Дніпропетровської області. 

9. Про упорядкування нумерації вулиць в селі Олександрівка Дніпровського району 

Дніпропетровської області. 

10. Про розгляд звернення. 

Доповідач: начальник відділу з питань будівництва, 

містобудування, архітектури та містобудівного кадастру – 

Наталія Плющій 

11. Про затвердження навчально - тренувального Плану заходів комунального закладу 

«Дитячо-юнацька спортивна школа Слобожанської селищної ради» на 2025 рік у новій 

редакції. 

12. Про затвердження Плану заходів та кошторису витрат пов’язаних з підготовкою та 

проведенням заходів КЗ «МЦ «Смарт» ССР на території Слобожанської селищної 

територіальної громади на ІІІ та ІV квартал 2025 року. 

Доповідач: начальник відділу культури, туризму, молоді, 

спорту та інформаційної політики – Юрій Мельник 

13. Про погодження Програми соціального захисту населення Слобожанської селищної 

територіальної громади на 2025-2029 роки у новій редакції. 

Доповідач: начальник управління соціального захисту 

населення  – Оксана Яремчук 

14. Про встановлення факту одноосібного виховання неповнолітньої дитини. 

15. Про визначення місця проживання дитини разом з батьком. 

16. Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та збройних 

конфліктів. 

17. Про доцільність позбавлення батьківських прав відносно малолітньої дитини. 

18. Про доцільність призначення опікуна над дітьми, позбавлених батьківського піклування. 

Доповідач: начальник Служби у справах дітей – Ольга 

Діденко  
19. Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти, з числа дітей 
пільгових категорій закладу  дошкільної освіти (ясла-садочок) комбінованого типу «Червона 
шапочка» Слобожанської селищної ради. 



Доповідач: начальник гуманітарного відділу – Микола 

Шеремет 

20. Про надання матеріальної допомоги. 

Доповідач: секретар селищної ради (виконкому) – Людмила 

Лагода 

21. Різне. 

 

РОЗГЛЯД ПИТАНЬ ПОРЯДКУ ДЕННОГО: 

 

1. СЛУХАЛИ: Про погодження звіту про виконання бюджету Слобожанської селищної 

територіальної громади за І квартал 2025 року. 
ВИСТУПИЛИ: Марія Демченко – начальник фінансового відділу. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 191 додається) 

 

2. СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану заходів складання прогнозу бюджету 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2026-2028 роки. 
ВИСТУПИЛИ: Марія Демченко – начальник фінансового відділу. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 192 додається) 

 

3. СЛУХАЛИ: Про затвердження Порядку надання субвенцій з місцевого бюджету на 

фінансове забезпечення будівництва, реконструкції, ремонту і утримання доріг 

загального користування місцевого значення, вулиць і доріг комунальної власності у 

населених пунктах. 
ВИСТУПИЛИ: Марія Демченко – начальник фінансового відділу. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 193 додається) 

 

4. СЛУХАЛИ: Про затвердження переліку та видів громадських робіт на території 

Слобожанської селищної територіальної громади у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Вікторія Крючкова – начальник відділу з питань житлово-комунального 

господарства, благоустрою, розвитку інфраструктури та транспорту. 

ВИРІШИЛИ:  



Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 194 додається) 

 

5. СЛУХАЛИ: Про взяття на квартирний облік. 
ВИСТУПИЛИ: Алла Барська – начальник відділу комунального майна та приватизації. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 195,196,197 додаються)   

 

6. СЛУХАЛИ: Про внесення змін до особової справи квартирного обліку. 
ВИСТУПИЛИ: Алла Барська – начальник відділу комунального майна та приватизації. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 198 додається) 

 

7. СЛУХАЛИ: Про видачу ордеру на службове житло. 
ВИСТУПИЛИ: Алла Барська – начальник відділу комунального майна та приватизації. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 199 додається) 

 

8. СЛУХАЛИ: Про затвердження Схеми червоних ліній по вулиці Слобожанській від 

проспекту Слобожанський до провулку без назви у селищі Слобожанське 

Дніпровського району Дніпропетровської області. 
ВИСТУПИЛИ: Наталія Плющій – начальник відділу з питань будівництва, містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 9 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 2 



     усього  - 9 

(Рішення № 200 додається) 

 

9. СЛУХАЛИ: Про упорядкування нумерації вулиць в селі Олександрівка 

Дніпровського району Дніпропетровської області. 
ВИСТУПИЛИ: Наталія Плющій – начальник відділу з питань будівництва, містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього  - 11 

(Рішення № 201 додається) 

 

10. СЛУХАЛИ: Про розгляд звернення. 
ВИСТУПИЛИ: Наталія Плющій – начальник відділу з питань будівництва, містобудування, 

архітектури та містобудівного кадастру. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього  - 11 

(Рішення № 202 додається) 

 

11. СЛУХАЛИ: Про затвердження навчально - тренувального Плану заходів 

комунального закладу «Дитячо-юнацька спортивна школа Слобожанської селищної 

ради» на 2025 рік у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Юрій Мельник – начальник відділу культури, туризму, молоді, спорту та 

інформаційної політики. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 203 додається)   

 

12. СЛУХАЛИ: Про затвердження Плану заходів та кошторису витрат пов’язаних з 

підготовкою та проведенням заходів КЗ «МЦ «Смарт» ССР на території Слобожанської 

селищної територіальної громади на ІІІ та ІV квартал 2025 року. 
ВИСТУПИЛИ: Юрій Мельник – начальник відділу культури, туризму, молоді, спорту та 

інформаційної політики. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 



                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 204 додається)   

 

13. СЛУХАЛИ: Про погодження Програми соціального захисту населення 

Слобожанської селищної територіальної громади на 2025-2029 роки у новій редакції. 
ВИСТУПИЛИ: Оксана Яремчук – начальник управління соціального захисту населення. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 205 додається) 

 

14. СЛУХАЛИ: Про встановлення факту одноосібного виховання неповнолітньої 

дитини. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 206 додається) 

 

15. СЛУХАЛИ: Про визначення місця проживання дитини разом з батьком. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 207 додаються) 

 

16. СЛУХАЛИ: Про надання статусу дитини, яка постраждала внаслідок воєнних дій та 

збройних конфліктів. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 208,209,210 додаються) 

 



17. СЛУХАЛИ: Про доцільність позбавлення батьківських прав відносно малолітньої 

дитини. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 211 додається) 

 

18. СЛУХАЛИ: Про доцільність призначення опікуна над дітьми, позбавлених 

батьківського піклування. 
ВИСТУПИЛИ: Ольга Діденко – начальник Служби у справах дітей. 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 212 додається) 

 

19. СЛУХАЛИ: Про звільнення від батьківської плати за харчування здобувачів освіти, 

з числа дітей пільгових категорій закладу дошкільної освіти (ясла-садочок) 

комбінованого типу «Червона шапочка» Слобожанської селищної ради. 
ВИСТУПИЛИ: Микола Шеремет – начальник гуманітарного відділу. 
ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 213 додається)   

 

20. СЛУХАЛИ: Про надання матеріальної допомоги. 
ВИСТУПИЛИ: Людмила Лагода – секретар селищної ради (виконкому). 

ВИРІШИЛИ:  

Результати голосування: 

                                                            за             - 11 

     проти   - 0 

     утримались  - 0 

                                                            не голосували – 0 

     усього   - 11 

(Рішення № 214 додається)   

 

 

Селищний голова                                                                                             Іван КАМІНСЬКИЙ 


